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Dnr  Kommunfullmäktige 2016-05-25 § 103 

Svar på frågor 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
 

1. Frågorna 1 – 2 och 4 – 8 besvaras. 

2. Fråga 3 besvaras inte eftersom utbildningsnämndens ordförande inte 

är närvarande. 
 

Ärendebeskrivning 

Följande frågor har lämnats in till dagens sammanträde: 

 

1. Fråga från Mats Skoglund (V) till näringslivsnämndens ordförande 

Ina Ununger (C) om tryckfrihetsåret. 

2. Fråga från Mats Skoglund (V) till kultur- och fritidsnämndens ordfö-

rande Fredrik Sneibjerg (L) om tryckfrihetsåret. 

3. Fråga från Mats Skoglund (V) till utbildningsnämndens ordförande 

Marie Bladholm (M) om tryckfrihetsåret. 

4. Fråga från Mikael Lindström (S) till kommunstyrelsens planutskotts 

ordförande Ander Gullander (L) om medborgardialogen. 

5. Fråga från Cecilia Strömmar (S) till vård- och omsorgsnämndens 

ordförande Jan Dolk (KD) om ”generösa” LSS-beslut. 

6. Fråga från Annika Andersson Ribbing (S) till kommunstyrelsens 

planutskotts ordförande Anders Gullander (L) om tidigare arkitekt-

uppdrag. 

7. Fråga från Ann-Kristin Särnbrink (S) till vård- och omsorgsnämn-

dens ordförande Jan Dolk (KD) om kostnad för överklaganden. 

8. Fråga från Thorulf Empfevik (SD) till kommunstyrelsens planut-

skotts ordförande Ander Gullander (L) om nybygget vid gamla pors-

linsmuseet.  

 

Frågorna besvaras. 

 
Handlingar i ärendet 

Frågor 
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